
Zápis ze schůze vedení sekce trail-o 2019/2 
 

Datum konání: 2. 11. 2019 

Místo konání: Mšeno 

Přítomni: Pavel Dudík, Libor Forst, Magda Kurfürstová, Miroslav Šimek 

Omluveni: Jana Kosťová 

1. Vedení sekce připravilo předběžný plán rozpočtu na rok 2020. Za současných předpokladů 

(výše přídělu od ČSOS, smlouva s PRE) bude utvářen stejně jako v posledních letech, tj. 

primární rozdělení rovnoměrně mezi dotace domácím pořadatelům a podporu 

reprezentantů při účasti na MS a ME. 

 (Forst) 

2. Vedení potvrdilo výsledky volby sportovce roku: cenu obdrží Pavel Dudík a Pavel Ptáček. 

Dodat podklady generálnímu sekretáři ČSOS Jiřímu Šubrtovi. 

  (Forst) 

3. Vedení zahájilo diskusi o změně nominačních kritérií. 

   

4. Předseda sekce Libor Forst předložil návrh domluvit s Jánem Furuczem možnost účasti našich 

reprezentantů na přípravných trénincích slovenské reprezentace s tím, že Janovi budeme 

hradit z reprezentační kapitoly rozpočtu polovinu nákladů. Ján s tímto plánem souhlasí. 

  (Forst) 

5. Předseda sekce Libor Forst informoval, ze FISO uspělo se svým projektem v Erasmus+, kde je 

formou přípravy metodických materiálů, software a vzorového závodu v roce 2021 zapojena 

také naše sekce. 

  (Forst) 

 

 

Zapsal: Forst 


